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Sammanträde med styrelsen i Värmlands Skidförbund 

 

Plats: Idrottens Hus i Karlstad. 

Datum: 2014-09-17 kl.17.30. 

 

Närvarande: Annika Dahlman, Janne Bengtsson, Birgitta Nilsson, Ulf Lidberg, Mattias 

Aronsson, Thore Berglund  

 

 Från valberedningen 

  

 Sten-Olav Olsen, Arne Värmsjö och Björn Hofstedt 

 

1. Mötets öppnande 

    Ordförande Janne Bengtsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Utsänd dagordning godkändes. 

  

3. Val av mötessekreterare/protokollsjusterare 

Birgitta Nilsson valdes att föra dagens protokoll. 

Till protokolljusterare valdes Ulf Lidberg. 

 

4 . Föregående protokoll 
 Föregående protokoll från 2014-08-20 gicks igenom, godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

5. Kommittérapporter 

        

    Snow Team:  

 Snow Team-träffen som var planerad till 27 september skjuts på framtiden. LK:s 

problem viktigare att lösa. 

 

 Längd:. 

Annika meddelade att lägret i Torsby 4-5 oktober blir av.  

Annika har mailat Thomas om detta och han tar över ansvaret för genomförandet,  

eftersom Annika är bortrest då. Anmälningarna som kommer in på VSF mail skickar 

Birgitta över till Thomas. Sista anmälningsdag söndag 28 september. 

 

Alpint:  

Vanlig planering pågår. AK för kommande år klart. Alpina programmet är spikat. 

Mattias tar ledarrollen efter Ulf så länge. 
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6.  Ekonomi 

Kassören Thore Berglund gick igenom de ekonomiska rapporterna per 2014-06-30. 

Rapporterna lämnas för revision den 18 september till revisor Tommy Svensson. Thore 

meddelade att han vill avvakta med budgeten för nästa verksamhetsår tills efter 

årsmötet. 

 

7.  Övriga frågor 

Ulf meddelade att Alpint inte kommer att dela ut något stipendium på årsmötet.    

 

Janne vill ha ytterligare ett styrelsemöte innan årsmötet pga. av läget inom LK. 

 

 

8. Nästa möte  

    Styrelsemöte 2014-10-01  

 

9.  Avslutning 

Ordförande Janne Bengtsson tackade deltagarna och avslutade mötet. 

 

 

 

 

  Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

   Birgitta Nilsson   Ulf Lidberg 


